
 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S-414 (19int01085) 
 
Datum indiening: 7-3-2019 
 
Onderwerp:  bouwterreinen Vinkenhof   
 
Naam indiener: Ard op de Weegh, Burgerbelangen OverBetuwe (BOB) 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
Sinds 5 maart 2018 vraagt BOB met enige regelmaat naar de stand van zaken met 
betrekking tot de inmiddels 3 bouwplannen op de Vinkenhof. Het betreft hier de 
voorgenomen bouw van de tijdelijke woningen voor statushouders, de nieuwbouw van het 
OBC en de reeds gestarte bouw van de eenpersoonswoningen. Met name maken wij ons 
zorgen over de mogelijke vervuiling van de grond aldaar en zijn we zeer benieuwd naar de 
wijze waarop – alvorens tot bebouwing over te gaan – de vervuiling wordt opgelost. Er waren 
reeds onderzoeken verricht, maar die gaven aanleiding tot nader onderzoek. Het gebied 
wordt er al jaren van verdacht in meer of mindere mate vervuild te zijn. Indien dat inderdaad 
zo is – en daar lijkt het op nu er aanvullend onderzoek gedaan is na het eerste onderzoek – 
dan is BOB er een groot voorstander van om ongeacht de kosten de beste oplossing te 
kiezen voor het volledig uitbannen van gezondheidsrisico’s. 
 
Onze vragen. 
  

1. Met de bouw van de eenpersoonwoningen is reeds gestart. Dit voornemen was ons 
onbekend en stond ook niet in de “woonagenda”. Kan het college aangeven waar wij 
de informatie over de bouw van deze woningen gemist hebben en wanneer hier een 
omgevingsvergunning voor afgegeven is? 

2. In de wandelgangen vernamen we, dat de definitieve resultaten van het 
bodemonderzoek ter plaatse bekend zijn. Kan het college voor de 3 voornoemde 
bouwprojecten aangeven per project welke vervuiling is aangetroffen en welke 
maatregelen aldaar genomen worden, resp. genomen zijn? 

3. Kan het college aangeven per project welke maatregelen er genomen zouden 
kunnen worden en wat bepalend is voor de keuze? Is er overwogen om bij vervuiling 
externen mee te nemen in de financiering? 

4. Is er voor het college aanleiding om het gehele gebied Vinkenhof – er zijn immers 
plannen om daar ook woningbouw te plegen – aan een intensief bodemonderzoek te 
onderwerpen? 

5. Is het college bereid om het complete dossier van het bodemonderzoek op de 
Vinkenhof aan de raad ter beschikking te stellen, teneinde de raad in de positie te 
brengen een afgewogen oordeel te vellen? 

 
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Ard op de Weegh, Burgerbelangen Overbetuwe (BOB) 
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